
Bij agendapunt 8b.  

 

 

Bespreekpunten t.a.v.  

"Herziening exploitatiebegroting revitalisering bedrijventerreinen 

Winschoterdiep/Eemskanaal en uitvoeringsplan Bornholmstraat-zuid" 
  

 

 

Stadspartij:  

  

Is de nieuw aan te leggen weg echt nodig? Het binnenhalen van Europese subsidies is voor 

onze fractie geen geldige motivatie. Ook dat is belasting geld dat de burger moet  

opbrengen.  

  

 

PvdA: 

 

Hoe verhoudt de revitalisering van dit bedrijventerrein zich tot het afboeken van 

bedrijventerreinen door de recessie? Moet dit worden bijgesteld? 

 


